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Zápis č. 22 (46) ze zasedání Akademického senátu FIT VUT v Brně 
konaného dne 17. 4. 2007 
  
Zasedání se konalo ve 13:00 hodin v zasedací místnosti CVT L116.  

Přítomni: Zendulka, Lampa, Meduna, Fučík, Křena (od bodu 4), Kočí, Beran, Letko (od 
bodu 4), Hejč, Filip, Richter  

Omluven: Kunovský, Vojnar 

Hosté: Bouša  

 

Program: 

 Schválení programu jednání  

 Připomínky k zápisu z minulého zasedání 

 Projednání a případné schválení Výroční zprávy o hospodaření FIT v roce 2006 
(proděkan Ing. Bouša)  

 Projednání a případné schválení návrhu na rozdělení finančních prostředků na 
FIT pro rok 2007 (děkan prof. Hruška, proděkan Ing. Bouša)  

 Různé 

 Stanovení termínu příštího zasedání AS FIT 

 

Průběh zasedání: 

Zasedání vedl předseda AS FIT doc. Zendulka.  

Ad 1) Schválení programu jednání 

Program jednání AS FIT byl bez připomínek schválen.   

Ad 2) Připomínky k zápisu z minulého zasedání 

K zápisu č. 21 (45) ze zasedání AS FIT konaného dne 27. 3. 2007 nebyly žádné připomínky.  

Ad 3) Projednání a případné schválení Výroční zprávy o hospodaření FIT v  roce 2006 
(proděkan Ing. Bouša) 

Doc. Zendulka přivítal na zasedání AS proděkana a tajemníka Ing. Boušu a na úvod připomněl, 
že tento bod projednával AS na svém minulém zasedání. Poté předal slovo proděkanovi 
a tajemníkovi Ing. Boušovi, který členům AS na zasedání předložil návrh Výroční zprávy 
o hospodaření FIT v roce 2006 doplněný podrobným rozpisem čerpání ve struktuře stejné, jako 
mělo schválené rozdělení finančních prostředků na FIT na rok 2006.  

Předseda Ekonomické komise AS FIT, Ing. Lampa, přednesl stanovisko EK, která 
k předloženému návrhu neměla připomínky.  
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Doc. Zendulka vyzval členy k rozpravě. Vzhledem k tomu, že v rámci rozpravy nebyly 
k návrhu vzneseny žádné dotazy, přistoupil doc. Zendulka k hlasování o výše zmíněném 
návrhu.    

Hlasování 1  

Hlasovalo 9 členů AS FIT, z toho 9 hlasů pro, 0 hlasů se zdrželo a 0 hlasů proti.  

Usnesení 1  

AS FIT schvaluje Výroční zprávu o hospodaření FIT v roce 2006 v předložené podobě.   

Schválený dokument je uložen v papírové podobě v agendě Akademického senátu FIT, děkana 
a tajemníka FIT.   

Ad 4) Projednání a případné schválení návrhu na rozdělení finančních prostředků na FIT 
pro rok 2007 (děkan prof. Hruška, proděkan Ing. Bouša) 

Návrh na rozdělení finančních prostředků projednávala Ekonomická komise AS FIT. 
Doc. Zendulka předal slovo předsedovi EK Ing. Lampovi, který členy AS informoval o nejvíce 
diskutovaných položkách, jako je záloha na spotřebu energií (jde o kvalifikovaný odhad), dále 
se projednával návrh na zvýšení provozních prostředků ústavů, resp. zvýšení přidělené částky 
na osobu na ústav z 25 tisíc na 30 tisíc Kč. Projednávaly se některé jmenovité akce, např. 
pořízení stolních lamp 200 ks. Ing. Bouša sdělil, že bude pořízeno 10 typů lamp, které 
odsouhlasí vedoucí ústavů a z této množiny bude možný individuální výběr. Stolní lampy do 
2,5 tisíc Kč za kus hradí fakulta, nad tuto částku bude rozdíl hrazen z provozních prostředků 
ústavů a naopak při výběru levnější lampy, bude rozdíl ceny připsán ve prospěch daného 
ústavu. Dále informoval, že meziroční růst mezd činí 8% oproti loňskému roku.  

Doc. Zendulka otevřel rozpravu v rámci, které byly diskutovány otázky ohledně navýšení 
položky týkající se přípravy na EU projekty, jež byla navýšena na dvojnásobek a to z důvodu, 
že loňská částka byla rezervována jen na půlroční období.  

Dále Ing. Lampa podal návrh na rozšíření o položku rozšiřující solární panely, které již na 2/3 
využitelné plochy střechy objektu P a R (pivovar)jsou, o zbývající třetinu. Vysvětlil důvody, 
které jej vedly podat tento návrh, např. možnost pořízení stejného typu panelů, ušetření 
prostředků za elektrickou energii apod. 

Po diskusi k tomuto bodu zaměřené na otázky návratnosti, provozních nákladů apod. nechal 
doc. Zendulka hlasovat o tomto návrhu.  

Hlasování 2  

Hlasovalo 11 členů AS FIT, z toho 11 hlasů pro, 0 hlasů se zdrželo a 0 hlasů proti.  

Usnesení 2  

AS FIT schvaluje návrh na doplnění návrhu na rozdělení finančních prostředků na FIT pro rok 
2007 v části čerpání investičních prostředků o položku rozšíření panelů fotovoltaických článků 
na střeše objektu P a R v částce do 1 miliónu Kč včetně DPH. 

Následně nechal doc. Zendulka hlasovat o návrhu na rozdělení finančních prostředků na FIT 
pro rok 2007 jako celku. 

Hlasování 3  

Hlasovalo 11 členů AS FIT, z toho 11 hlasů pro, 0 hlasů se zdrželo a 0 hlasů proti.  
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Usnesení 3  

AS FIT schvaluje předložený návrh na rozdělení finančních prostředků na FIT pro rok 2007 
v předložené podobě a po zapracování výše schváleného návrhu na rozšíření panelů 
fotovoltaických článků. 

Doc. Zendulka poděkoval Ing. Boušovi za poskytnuté informace. 

Ad 5) Různé 

Doc. Zendulka sdělil, že Akademický senát VUT projednal a schválil Volební a jednací řád AS 
FIT a úpravy Statutu FIT. Námi navržené úpravy Disciplinárního řádu jsou ve stádiu 
projednávání.  

Ing. Bouša požádal AS FIT o informace týkající se restrukturalizace rektorátu (dle zápisu 
z kolegia rektora) a příp. o pozvání na příští zasedání AS FIT zástupců velkého senátu, kteří by 
mohli o této záležitosti podat více informací (jde o celkovou všeobecnou koncepci).  

Doc. Zendulka navrhl tento postup v obdobných případech: Bude-li vedení fakulty chtít 
projednat se členy AS FIT nějakou mimo fakultní záležitost, pozve na zasedání AS FIT 
zástupce fakulty v AS VUT. 

Ad 6) Stanovení termínu příštího zasedání 

Příští řádné zasedání AS FIT se bude konat v úterý 15. 5. 2007 ve 13:00 hodin v zasedací 
místnosti CVT L116.  

 
Zapsala: Eva Svánovská, DiS. 
 
doc. Ing. Jaroslav Zendulka, CSc., předseda AS FIT v.r. 
 
Bc. Zdeněk Letko, předseda studentské komory AS FIT v.r. 


